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2022 - ben hasonlóan a korábbi évekhez, képviselői munkámat az alpolgármesteri feladatok ellátása 
határozta meg. Egész évben rengeteg megbeszélést, egyeztetést kellett lefolytatnom a területemet 
érintő ügyekben. A teljesség igénye nélkül az alábbi főbb ügyekkel foglalkoztam, foglalkozom:

• Turistabuszok helyzete, mozgásuk koordinálása, parkolás. Sajnos Varga Dániel képviselő úr 
hibás inditványának elfogadása után a helyzet jelenleg rosszabb mint korábban volt, de a 
jelenlegi jobboldali többség által elfogadott hangsúlyozottan előnytelenebb és mind a 
lakosság, mind az Önkormányzat számára kedvezőtlenebb szabályozást reményeim szerint a 
jobboldali képviselők meggyőzésével, ésszerű érvekkel, valamint a nap mint nap tapasztalható 
helyzet értékelésével, meg tudjuk változtatni egy mindenki számára elfogadható és 
kedvezőbb a várba behajtó buszok mozgásának koordinálását szabályzó rendelet 
módositással.

• Folyamatos kapcsolattartás a kerületi vállalkozókkal. A járvány okozta válság után a kerületi 
vállalkozások lassan, nehezen, de nagy szorgalommal és kitartással kezdenek újra talpra állni. 
Ebben véleményem szerint az Önkormányzat jó partner, próbálunk minden olyan területen 
ahol a törvényesség és az ésszerűség határain belül lehet, segiteni.

• Rendezvények koordinálása. Szintén a járvány okozta sokkból éledezik a rendezvények 
lebonyolitásának piaca is. A 2022-es évben még kevesebb, de a 2023-as évben már jelentős 
számú saját illetve vállalkozói alapon létrehozott rendezvény került és kerül megrendezésre a 
kerületben. Ezt a munkát folytatni, nagyon fontosnak tartom.

• A Czakó utcai sportközpont új vezetőjével egy új szemlélet is érkezett a sporttelep életébe. 
Meggyőződésem szerint a sporttelep jelenleg jobban működik mint korábban, több 
szolgáltatást nyújt a lakosságnak mint korábban. Ennek a munkának és a terület fejlesztésének 
folytatását kiemelkedően fontosnak tartom és igy is kezelem.

• Elkészült minden előzetes tanulmány, felmérés, a Budavári Középkori Zsinagóga feltárásának 
ügyében. 2023-ban remélem sikerül útjára inditanunk a céget, mely a zsinagóga feltárási 
munkálatait valamint a későbbi üzemeltetési feladatait el fogja látni. Amennyiben ezt a 
páratlan értékű műemléket meg tudjuk nyitni a nagyközönség előtt, úgy a polgárvárosi rész 
egy nagyon jelentős turisztikai látványossággal bővülne, annak minden előnyével.

• Fontos előre lépésnek tartom, hogy sikerült a Várba behajtó elektromos járművek helyzetét 
szabályozni. Jelenleg ez a szabályozás hosszú távon ad megnyugtató megoldást a várfalon 
belüli közlekedésre.
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